
CRNA
G KU FtINA

PRIM UENO .21,1

KLASIFiKACIONI 00_ 6,
EIROJ.
AEA:

EPA.

SKRAEENICA.

CORA
CRNE GORE

- .21 7(1 - /9/

PLELIDG'

SKUP 'S. TINA CRNE GORE

Predsjedniku Skupgtine

20	 GOD.

Ministru unutra gnjih poslova

Pokovani gospodine Konjevieu,

U skladu sa elanom 187 Poslovnika Skupkine, postavljam Vam sljedede poslanieko pitanje:

Na osnovu kojih parametara je bezbjednost u Crnoj Gori otprilike kao i u Sjedinjenim
Ameridkim DrZavama i da li se ona uoSte mole porediti s obzirom na razlike u velidini Cite
Gore i Sjedinjenih Ameriekih Drava?

Obrazloienje:

U interesu javnosti je da postoje saznanja i obrazIolenja o tome.

Odgovor tra2im i u pisanoj formi.

S poMovanjem,

Poslanik

Dritan Abazovid
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PREDSJEDNIKU SKUPSTINE CRNE GORE
-Gospodinu Ranku Krivokapieu-

PODGORICA
Ul.Bulevar Svetog Petra Cetinskog

Pokovani predsjedniee Krivokapieu,

U prilogu dostavljamo odgovor na poslaniOko pitanje poslanika mr Dritana AbazoviOa, koje je
postavio ministru unutrakijih poslova za treOu - posebnu sjednicu drugog redovnog (jesenjeg)
zasijedanja Skupkine Cite Gore, zakazanu za 28. oktobar 2014. godine.

S pokovanjem,

CR N. A CORA
Sv.Petra Cetinjskog 22, 81000 Podgorica

Tel.+382 20 241 590, fax: F382 20 246 779, e-mail: kabinet@mup.gov.me
www.mup.gov .me



Poslanik, Dritan Abazovie za sjednicu Skup gtine Crne Gore od 28. oktobra 2014. godine,
postavio je ministru unutra gnjih poslova mr Ra gku Konjevieu sljedeee poslanieko
pitanje:

"Na osnovu kojih parametara je bezbjednost u Cmoj Gori otprilike kao i u Sjedinjenim
Ameriekim Dr2avama i da li se ona uop§te moe porediti s obzirom na razlike u velieini Cme
Gore i Sjedinjenih Ameriekih Drava?"

Odgovor trOim i u pisanoj formi.

Ministarstvo unutra gnjih poslova saglasno el. 190 i 191 Poslovnika Skup gtine Crne
Gore, na postavljeno poslanieko pitanje daje sljedeei

ODGOVOR

Po§tovani poslaniee Abazoviou,

Stanje bezbjednosti je tema o kojoj se razgovara tokom redovnih susreta sa ministrima
regiona i diplomatskim predstavnicima u Crnoj Gori. Ponavljam da je bezbjednost u Cmoj
Gori na zadovoljavajueem nivou. Pogreta percepcija o njenoj ugroZ"enosti i naru genosti se
kreira kroz pojedinaene incidente koji se d8avaju. RjeSavanje ovih incidenata nije adekvatno
ispraeeno u javnosti tako da je te gko promijeniti percepciju ukoliko konstantno i vrlo sna2no
izvjeSciavate o incidentima, a vijesti o postignutim rezultatima imate sporadieno i jako slabo
medij ski tretirane.

Ministarstvo unutra§njih poslova je ustavno nad1e2no da sa drugim drZavnim organima
obezbijedi sigumost imovine i lica i tome smo svakodnevno posveoeni razumijevajuei i
kritieke ocjene javnosti nakon njenog pojedinaenog narugavanja.

Ocjenu bezbjednosti u Cmoj god i SAD tokom zvaniene posjete Cmoj Gori javno je saopgtio
i zamjenik pomoonika dr2avnog sekretara Stejt dipartmenta Hojt ii koji je na novinarsko
pitanje Atlas televizije odgovorio: "Ja smatram da su Podgorica i Cma Gora jako bezbjedna
mjesta. Osjedam se bezbjedno u Podgorici, ako ne i bezbjednije nego Vaingtonu i rekao bih
da postoje djelovi Vigingtona koji nijesu toliko bezbjedni kao Podgorica".

Hvala.
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